
                  

Protokół Nr XI/07
z   Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu odbytej w dniu 20 czerwca 2007 roku

w sali Urzędu Miejskiego w Łowiczu, Stary Rynek 1.

Porządek obrad:

I część Sesji: odbyta w Gimnazjum Nr 1

1. Otwarcie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
2. Wystąpienie Burmistrza Miasta Łowicza w sprawie podsumowania roku szkolnego 
     2006/2007, 
3. Wręczenie nagród i wyróżnień dla nauczycieli i uczniów.
4. Wręczenie listów gratulacyjnych dla zawodników i działaczy Klubu Sportowego „Pelikan”.

 II część Sesji: odbyta w sali Urzędu Miejskiego w Łowiczu, Stary Rynek 1.

5. Przyjęcie porządku obrad  XI Sesji.
6. Informacja o działalności placówek oświatowo-wychowawczych i podsumowanie roku 
     szkolnego.
7. Informacja o działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz Pływalni Miejskiej
    w Łowiczu.
8. Podjęcie  uchwał:

    1/ w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2007 rok,
    2/ w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łowickiemu.
    3/ w sprawie przyjęcia Statutu Związku Międzygminnego „Bzura”,   

9. Przyjęcie oświadczenia przez Radę Miejską w sprawie udziałów w Spółce ZEC.
10. Informacja Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami.
11. Interpelacje, zapytania, sprawy różne.
12. Ustalenie terminu następnej Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.
13. Zakończenie obrad XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu. 

Ad.1 a 
Przebieg I części  Sesji odbytej w Gimnazjum Nr1( stanowi załącznik).

Nr 1. Część II odbyta w sali Urzędu Miejskiego w Łowiczu, Stary Rynek 1.
Ad. 5

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Rady Radny Henryk Zasępa.
 Powitał Radnych oraz zaproszonych gości: Radnych Rady Miejskiej, Burmistrzów Miasta, 
Przewodniczących Zarządów Osiedli,  Skarbnika Miasta,  Radcę Prawnego, Panią Sekretarz 
Miasta,  przedstawicieli  mediów  oraz  naczelników  wydziałów,  dyrektorów  zakładów  oraz 
pracowników Urzędu Miejskiego.

Ad.2.
 
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa  poinformował,  że porządek Sesji został przesłany 
Radnym. Poinformował oraz wpłynęło pismo Burmistrza Miasta o dodatkowe wprowadzenie 
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do porządku obrad 1 projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku Międzygminnego 
„Bzura” w pkt.8 jako uchwała nr 3.  
Zwrócił się z zapytaniem, czy są propozycje zmian do proponowanego porządku obrad.
Radny Ryszard Szmajdziński - stwierdził, że wprowadzanie  w ostatniej chwili do porządku 
obrad Sesji projektu uchwały w sprawie utworzenia Związku Międzygminnego 
„Bzura” nie jest dobrym rozwiązaniem. Nie jest to aż tak ważna sprawa dla miasta, Radni nie 
mieli możliwości i czasu aby zapoznać się z tym projektem, wniósł o nie wprowadzanie tego 
projektu uchwały do porządku Sesji. 
Burmistrz Miasta Krzysztof Kaliński -  stwierdził, że fakt iż Radni  nie otrzymali statutu 
Związku Międzygminnego „Bzura” wraz z materiałami na Sesję  jest to skutek intensywnej 
pracy Burmistrzów, Radcy prawnego  i Zastępcy Naczelnika Wydziału Spraw  Komunalnych 
nad  tym statutem.
Zapewnił,  iż  przedłożony   statut  jest  wynikiem  uzyskanego  kompromisu  z  pozostałymi 
gminami  i  zapewnia dla miasta jak  najkorzystniejsze warunki . 
Przypomniał, że dyskusje nad przystąpieniem do Związku trwają od co najmniej 3 lat. 
Radny  Jacek  Haczykowski  – nie  zgodził  się  ze  stwierdzeniem  Radnego  Ryszarda 
Szmajdzińskiego, na poniedziałkowym posiedzeniu Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta 
statut  Związku  był  dostępny i  omawiany  ,  komisja   statut  ten  zaopiniowała  pozytywnie. 
Radny  Szmajdziński  jest  zastępcą  Przewodniczącego  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju 
Miasta,  nie   uczestniczył   w  tym  posiedzeniu  ponieważ   wcześniej  planowany  termin 
posiedzenia uległ zmianie.  
Radny Maciej  Mońka-  przyznał,  że  dyskusja nad wstąpieniem do Związku toczy się od 
kilku  lat,  ze  względu  na  zapisy   w statucie.Statut  Związku  jest  podstawą jego działania, 
dlatego jego zapisy  są bardzo istotne. Osobiście popiera wstąpienie do takiego Związku, ale 
jest przeciwny sposobowi  wprowadzania  tak ważnego  projektu uchwały  pod obrady Sesji. 
Radny  Michał  Anyszewski  – stwierdził,  iż  Radny  M.  Mońka  jest  również  członkiem 
Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju Miasta  i   nie   uczestniczył   w posiedzeniu  na którym 
omawiano Statut Związku Międzygminnego „Bzura”. 
Radny Maciej  Mońka-  poinformował,  że   powodem nieobecności  była  zmiana  terminu 
posiedzenia tej komisji. Materiały w sprawie utworzenia Związku Międzygminnego 
„Bzura” otrzymał w dniu Sesji. 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Henryk  Zasępa  –  poinformował,  że  zmiana  terminu 
posiedzenia  Komisji  Gospodarczej  i  Rozwoju Miasta  była  przyjęta   miesiąc  wcześniej  na 
poprzedniej Sesji Rady. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa – zaproponował przegłosowanie wniosku 
Burmistrza o wprowadzenie  do porządku obrad  projektu uchwały  w sprawie utworzenia 
Związku Międzygminnego „Bzura” w pkt.8 jako uchwała nr 3.  

Głosowanie: 15  - „za „ 4 - „przeciw”, 1  - „wstrzymujący”,

Następnie poddał pod głosowanie zmieniony porządek obrad Sesji . 

Głosowanie: 15  - „za „ 0- „przeciw”, 5  - „wstrzymujących”,

Stwierdził, że  porządek obrad XI Sesji został przyjęty większością głosów.
Na stan 21 Radnych obecnych jest 20 Radnych, wobec czego podejmowane uchwały będą 
prawomocne.
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Ad. 6
Informację o działalności placówek oświatowo-wychowawczych i podsumowanie roku 
szkolnego – przedstawiła p.o. Naczelnika WSS Pani Małgorzata Nowak .

( stanowi załącznik)
Pytań ,uwag nie zgłoszono. 
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr 
Pochwała. 

( stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady  Miejskiej Henryk Zasępa - stwierdził że informacja 
o działalności placówek oświatowo-wychowawczych i podsumowanie roku szkolnego 
została przyjęta przez Radę do wiadomości. 

Ad. 6
Informację o działalności Ośrodka Sportu i Rekreacji oraz Pływalni Miejskiej
 w Łowiczu przedstawili : Pan Zbigniew Kuczyński Dyrektor OSiR i Pan Waldemar 
Szkup Dyrektor Pływalni Miejskiej .

( stanowią  załączniki )

Pytań ,uwag nie zgłoszono. 
Opinię Komisji Społecznej – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny Piotr 
Pochwała. 

( stanowi załącznik)

Przewodniczący Rady  Miejskiej Henryk Zasępa - stwierdził że informacja 
o działalności placówek oświatowo-wychowawczych i podsumowanie roku szkolnego 
została przyjęta przez Radę do wiadomości. 

( stanowi załącznik)

8.Podjęcie uchwał :

1/Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta Łowicza na 2007 rok 
   –  przedstawił Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta.

( stanowi załącznik)

Radny Robert Wójcik- stwierdził, że Komisja  Budżetu i Finansów opiniowała inny projekt 
uchwały.  Treść  uchwały  nie  jest  spójna  z  uzasadnieniem,  jest  to  skutek  wprowadzania 
pośpiesznie zmian , wówczas łatwo o przeoczenie i pomyłkę. 
Nadmienił, iż  Komisja  Budżetu i Finansów na swoim posiedzeniu nie opiniowała projektu 
uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku Międzygminnego „Bzura”.   
Pan Arkadiusz Podsędek Skarbnik Miasta – poinformował, że  w dniu wczorajszym 
zostały wprowadzone  autopoprawką zmiany do tego projektu uchwały.

Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Grzegorz Wojciechowski.

( stanowi załącznik)
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Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  jednogłośnie 
                                            U c h w a ł ę  Nr XI/ 99/2007 

20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0  - „wstrzymujących”,
   Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła  uchwałę jednogłośnie.

2/Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi   Łowickiemu 
– przedstawiła Pani Maria Więckowska Sekretarz Miasta. 

( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono. 
Opinię Komisji Budżetu i Finansów – przedstawił Przewodniczący Komisji Radny 
Grzegorz Wojciechowski.

( stanowi załącznik)
 Opinię Komisji Społecznej – przedstawi Przewodniczący Komisji Radny 
  Piotr Pochwała.

Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  jednogłośnie 
                                            U c h w a ł ę  Nr XI/ 100/2007 

20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0  - „wstrzymujących”,
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że Rada Miejska podjęła  uchwałę jednogłośnie.

3/ Projekt uchwały w sprawie utworzenia Związku Międzygminnego „Bzura”
  -  przedstawił  Pan Paweł Gawroński Naczelnik Wydziału Spraw  Komunalnych.

( stanowi załącznik)
Radny Ryszard Szmajdziński – poprosił o wskazanie w statucie zapisu  zabezpieczającego 
miasto przed upadłością  tego podmiotu.
Burmistrz Miasta Krzysztof Kaliński - zapisy w przedłożonym statucie jak najlepiej 
zabezpieczają interesy miasta, Rada powinna zaufać, że tak jest. Przyznał, iż  organem 
uchwałodawczym jest Rada i  fakt przyjęcia statutu zależy tyko o niej. 
Zaapelował do Rady o przyjęcie przedłożonego projektu uchwały .
Pan Marcin Fastyn Radca prawny – przyznał, że statut Związku Międzygminnego 
„Bzura” również nie zawiera zapisów  w sprawie utworzenia przez Związek spółki. Jest 
prawo upadłościowe, które reguluje sytuacje w której związek ogłasza upadłość.
Statut w obecnym kształcie jest wynikiem kompromisu z pozostałymi gminami. 
Burmistrz Miasta Krzysztof Kaliński – powtórzył, że istotnie jest to kompromis 18 gmin.
Wprowadzanie zmian w statucie wymaga ponownych uzgodnień z tymi gminami. 
Pan Marcin Fastyn Radca prawny –poinformował, że proces  uchwalania statutu i proces 
tworzenia Związku  się już rozpoczął, otrzymał faksem informację, że Gmina Głowno 
przyjęła statut. Każda zmiana w statucie spowoduje rozpoczęcie procedury uzgodnień od 
początku. 
Radny Maciej Mońka -  stwierdził, że nie chodzi o wprowadzanie zmian w statucie, szkoda 
że nie  zastosowano  takiej troski  w stosunku do Radnych  aby mieli  możliwość 
przedyskutowania poszczególnych zapisów  w statucie. 
Burmistrz Miasta Krzysztof Kaliński -  przypomniał, że w  posiedzeniach komisji
 w miesiącu maju   na których omawiano  statut Związku Międzygminnego  „Bzura” brali 
udział Wiceprezes WFOŚiGW w Łodzi  Pan Cezary Dzieżek  i  Pan Ryszard Deluga, 
 Radni omawiali zapisy statutu. 
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Radny Ryszard Szmajdziński – oświadczył, że Radca prawny mija się z prawdą twierdząc 
iż przepisy  ogólne regulują sposób likwidacji, takie zapisy powinien zawierać statut 
Związku. 
Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji  
Radny Jacek Haczykowski.
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  większością głosów.
                                            U c h w a ł ę  Nr XI/ 101/2007 

15 - „za „ 0 - „przeciw”, 5  - „wstrzymujących”,

4/ Projekt uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Międzygminnego 
    „Bzura” – przedstawił Z-ca Naczelnika Wydziału Spraw 
     Komunalnych Pan Robert Oberman .

 ( stanowi załącznik)
Pytań, uwag nie zgłoszono. 

Opinię Komisji Gospodarczej i Rozwoju Miasta – przedstawił Przewodniczący Komisji  
Radny Jacek Haczykowski.
Po przegłosowaniu jawnym Rada Miejska w Łowiczu podjęła  większością głosów.
                                            U c h w a ł ę  Nr XI/ 102/2007 

15 - „za „ 1 - „przeciw”, 4  - „wstrzymujące”,
Burmistrz Miasta  Krzysztof Kaliński – podziękował  Panu Marcinowi Fastynowi, Panu 
Robertowi Obermanowi oraz radcom prawnym z pozostałych gmin , Radcy prawnemu z 
Sejmiku Województwa Łódzkiemu za wkład pracy  przyczyniający się do przyjęcia statutu  
 Związku Międzygminnego „Bzura”.                               
                               

Ad. 9
Projekt oświadczenia Rady Miejskiej w sprawie udziałów w Spółce ZEC - 
 wraz z uzasadnieniem   przedstawił  Burmistrza Miasta Krzysztof Kaliński .

( stanowi załącznik)

Przypomniał że w tej sprawie odbyły się wcześniej spotkania Radnych.
Miasto  posiada 40% udziałów w spółce  i  nie dopłaca do niej. 
Nie zachodzi  nagląca potrzeba sprzedaży  udziałów spółce firmie” Dalkia.
 Z posiadanych informacji  miast, które odsprzedały tej firmie udziały w spółce nie są teraz z 
tej decyzji zadowolone. 
Przewodniczący Rady Miejskiej Henryk Zasępa – stwierdził, że „Dalkii” bardzo zależy 
na wykupie udziałów spółce ZEC w Łowiczu, Radni muszą rozważyć czy jest to opłacalne 
dla miasta. Zaproponował przyjęcie oświadczenia.                    

20 - „za „ 0 - „przeciw”, 0  - „wstrzymujących”,
Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził a, że Rada Miejska przyjęła oświadczenie  
jednogłośnie.
Pan Jan Tłustwa członek Zarządu spółki ZEC  – poinformował, że  Zgromadzenie 
Wspólników przyjęło i zatwierdziło sprawozdanie  finansowe za 2006 rok i zamknęło się ono 
zyskiem  brutto w wysokości 140 tys. zł. 
Przypomniał, że pierwszy rok funkcjonowania spółki zamknął się stratą . Rok 2003  przyniósł 
zysk w  wysokości 1100  000 zł , 2004 rok  zamknął się stratą, 2005 rok przyniósł  zysk. 
Najistotniejszą sprawą jest aby  majątek dzierżawiony od miasta został wprowadzony aportem 
do spółki. 

5



Pan Ryszard Budzałek – Burmistrz Miasta 2002- 2006 jako przedstawiciel Miasta Łowicza 
w Radzie Nadzorczej spółki ZEC stwierdził, że Rada Miejska podjęła słuszną decyzję  nie 
wyrażając zgody na sprzedaż przez WFOŚ  w Łodzi  udziałów innemu podmiotowi.
Spółka bardzo dobrze funkcjonuje , miasto do niej  nie dopłaca. Pozostała tylko  kwestia 
wprowadzeniem aportem majątku  dzierżawionego do spółki. 
  
Ad. 10
Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta -  poinformował, że w styczniu br. Nowy 
Rynek w Łowiczu zdobył nagrodę Łódzkiego Oddziału Towarzystwa Urbanistów Polskich.
W kwietniu br.   projekt ten zgłoszono do konkursu Towarzystwa Urbanistów Polskich.
W dniu 13 czerwca br.  w  Stowarzyszeniu Dziennikarzy Polskich w Warszawie odebrał 
nagrodę honorową Towarzystwa Urbanistów  Polskich  w ogólnopolskim konkursie  „Na 
najlepiej zagospodarowaną przestrzeń  publiczną  przyznaną w 2007 roku, którą otrzymał 
Plac Nowy Rynek w Łowiczu. Nagrodę przyznano za udaną, uwzględniającą walory 
historyczne modernizację płyty Nowego Rynku. Honorowy patronat  nad konkursem 
sprawował Minister budownictwa Andrzej Aumiller i Minister Rozwoju Regionalnego 
Grażyna Gęsicka. Nagrodę podpisał Prezes Towarzystwa Urbanistów Polskich
 prof. zw. dr. hab. Tadeusz Markowski.
W związku z tym  złożył  szczególne podziękowania  projektantowi  Pani Śnieguckiej 
-Pawłowskiej , Panu Ryszardowi Budzałkowi Burmistrzowi Miasta (poprzedniej  kadencji) 
Panu Ryszardowi Budzałkowi, Panu Andrzejowi Malczykowi  łowickiemu przedsiębiorcy
 i wykonawcy  tego projektu oraz Panu Grzegorzowi Pełce Naczelnikowi Wydziału 
Remontów i Inwestycji.
Wszystkim wręczono kwiaty oraz kopie dyplomu . 
Pan Ryszard Budzałek  - podziękował Przewodniczącemu i Radzie Miejskiej poprzedniej 
kadencji za okazane  zaufanie, była  to decyzja dość kontrowersyjna,   podziękował 
wszystkim którzy przyczynili się do wykonania ogromnej pracy  na Nowym Rynku. 
Pani Śniegucka –Pawłowska -  z ogromnym zadowoleniem  zauważyła, że w  mieście 
Łowiczu  są kontynuowane wieloletnie założenia przestrzenne  nie bacząc na  zmieniająca się 
władzę. Rozwój przestrzenny jest w Łowiczu elementem czołowym. Na wysokim poziomie 
jest kultura demokratyczna w tym mieście, była to miła współpraca.

Informację Burmistrza Miasta o działaniach w okresie między Sesjami  przedstawił   
Pan Krzysztof Jan Kaliński.

( stanowi załącznik)
 Ponadto poinformował, że  w dniu 29 lipca 2007 roku  o godz. 1700 na stadionie  Klubu 
Sportowego „Pelikan” zostanie rozegrany mecz KS ”Pelikan” z  główną reprezentacją 
juniorów Rosji.
Na mecz zostali zaproszeni : ambasador Rosji , politycy, sprawozdawcy sportowi.
Dyrektor Maciej Malangiewicz wystąpił z wnioskiem do Narodowego Centrum Kultury 
w sprawie w sprawie  czterech projektów :
- pomnik  upamiętniający obóz niemiecki w Małszycach  w latach 1940 -1945,
- izba pamięci żydowskiej przy ul. Zduńskiej 16,
- muzeum Szarych Szeregów i Armii Krajowej  przy ul. Kurkowej ,
-  film dokumentalny „Łowicz  1939- 1946 – pamiętamy”
Na powyższe wnioski miasto otrzymało  59 tys. zł . 
W dniu 14 czerwca  br. w Redzie zostało  podpisanie porozumienie pomiędzy miastami: 
Łowicz, Lubliniec i Reda. Celem porozumienia  jest nawiązanie współpracy 
międzyregionalnej polegającej na wymianie młodzieży, wymianie zespołów prezentujących 
muzykę regionalną, itp.
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W dniach 8- 9 września 2007 roku planowane jest wspólne posiedzenie Rad tych miast. 
Ad. 11
Interpelacje zapytania i sprawy różne.
   Przewodniczący Rady Henryk Zasępa – odczytał  pismo  Burmistrza Bogusława 
Bończaka w sprawie  wskazania  5 przedstawicieli Rady w komitecie 
organizacyjnym przygotowującym miasto do Mistrzostw Europy EURO 2012.    

(stanowi załącznik)
Zaproponował Radnych: Jacka Haczykowskiego, Józefa Więcka , Roberta Wilka, Grzegorza 
Wojciechowskiego i Ryszarda Szmajdzińskiego. 
Zapytał czy zaproponowani  Radni  wyrażają zgodę na pracę . 
Wszyscy Radni  wyrazili zgodę . 
Zapytał czy są inne kandydatury?
Radny Krzysztof Zieliński – zgłosi ł kandydaturę Radnego Leszka Plichtę.
Radny Leszek Plichta  - wyraził zgodę .
Radny Jacek Haczykowski  – zgłosił kandydaturę Radnego Piotra Pochwały. 
Radnego Piotr Pochwała - wyraził zgodę. 
Przewodniczący  Rady Henryk Zasępa – poinformował  że skoro wszyscy Radni chcą 
pracować powołano   komitet 7 osobowy. 
Radna Grażyna Sobieszek –  w imieniu wszystkich Radnych złożyła podziękowanie 
Burmistrzom Miasta Pani Małgorzacie Nowak, Joannie Mostowskiej . Marii Więckowskiej 
za przygotowali  wspaniałą uroczystość w Gimnazjum Nr 1 pt. „Najlepsi z najlepszych”. 
Uroczystość ta  pozwoliła  docenić i wyróżnić najlepszych uczniów i nauczycieli  z miejskich 
placówek  oświatowo- wychowawczych .  W latach następnych należy taką formę wyróżnień 
kontynuować . 
Radny Józef Więcek – podziękował Radnej Grażynie Sobieszek  za pomysł zorganizowania 
takiej gali. 
Radna Ewa Zbudniewek – zaproponowała , aby   w latach następnych wyróżniać   również 
uczniów niepełnosprawnych wyróżniających się w  dziedzinach sportowych. 
Radny Ryszard Szmajdziński – wyraził słowa uznania dla tej uroczystości ,  zaproponował 
aby w przyszłości na taką uroczystość zapraszać również Szkołę Pijarską .
Radny Maciej Mońka -  na poprzedniej Sesji złożył interpelację w sprawie wlewania się 
wody z ulicy Blich do niektórych posesji . Otrzymał nie satysfakcjonującą odpowiedź z której 
nic nie wynika. 
Radny Robert Wójcik – zwrócił się z wnioskiem do przewodniczącego Rady, aby materiały 
na komisje były przygotowywane na 2- 3 dni przed posiedzeniem,  tak by Radni mieli 
możliwość zapoznania się. 
Przewodniczący Rady Henryk Zasępa – wyraził słowa uznania pod adresem organizatorów 
gali  w Gimnazjum Nr1 .
Pan Krzysztof Jan Kaliński Burmistrz Miasta – podziękował w imieniu tych pod adresem, 
których padły słowa uznania i podziękowania  za zorganizowanie uroczystości . 
Poinformował, że będzie uczestniczył w zakończeniu roku szkolnego  w Pijarskiej Szkole, na 
uroczystości zakończenia roku zostaną wręczone nagrody uczniom w tych samych 
kategoriach co w GimnazjuimNr1.
 Zapewnił, że w roku przyszłym na” Gali najlepsi z najlepszych”  nie zabraknie  szkoły 
pijarskiej  i dzieci niepełnosprawnych z Zespołu Szkół  z Oddziałami  Integracyjnymi.
Ad.12

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa poinformował, że zgodnie z planem pracy 
 w miesiącu lipcu nie są planowane posiedzenia komisji, Sesja Rady planowana jest 
w dniu 19 lipca 2007 roku z następującymi  tematami:
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1. Informacja o stanie utrzymania terenów zielonych w mieście.
2. Przyjęcie Programu „Bezpieczne Miasto” na lata 2007- 2010.

      3.  Przyjęcie planów pracy Komisji na II półrocze 2007 roku.

Ad.  13

Przewodniczący Rady Henryk Zasępa  podziękował za dyskusję i udział w obradach.
Na tym zakończono obrady XI Sesji Rady Miejskiej w Łowiczu.

Protokółowała :                                Przewodniczący Rady 

J. Kardjalik                           Henryk Zasępa 
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